
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-12-10, § 2 

 

 Tid Torsdagen den 10 december 2009 kl 16.35 – 17.00 
   

 Plats Sessionssal A och B, Tekniska Nämndhuset 
   

 Justerat 17 december 2009 

  

 

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordförande  

Jan Valeskog (S) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (M)  

Tord Bergstedt (M)  

Annika Davidsson(M)  

Inge-Britt Lundin (FP)  

Annika Ödebrink (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Birgit Marklund Beijer (S)  

Mats Lindqvist (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Ersättare: 

 Christoffer Kuckowski (M)  tjänstgörande 

Inga-Lill Larsson (M) tjänstgörande 

Per Johansson (FP)  

Milly Namiro Darlsson (S)  

Margareta Stavling (S) 

Jonas Larsson (S)  

Sebastian Wiklund (V)  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Birgitta Björk, Ted Ell, Staffan Forsell, Karin 

Hebel, Lars Jolerus, Ulla Ritzén och Marita Söderqvist samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Magnus Thulin från roteln. 

 

 

 

 

 

 

 



  

 

 
 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 
 

Föregående protokoll 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) framför uppgift från, Bombardier Transportation AB. 

VD Klas Wålberg hänvisar till protokoll från trafik- och renhållningsnämndens 

sammanträde den 10 november 2009, § 13 om framkomlighet för biltrafiken i 

relationen Östermalm- söderut/västerut. Sista punkten i reservationen från (S) stämmer 

inte. 

 

 

Skrivelser för beredning 

Anmälan görs av inkomna skrivelser till trafik- och renhållningsnämnden enligt 

följande: 

 

1 Omfattning och utformning av offentliga toaletter i Stockholm, från Jan Valeskog 

 (S) 

2 Konstutsmycka rondellerna på Ågesta Broväg, från Mats Lindqvist och Hampus 

 Rubaszkin båda (MP) 

3 Klotteranmälningar i respektive stadsdelsnämnd, från Kajsa Stenfelt och Sebastian 

 Wiklund båda (V) 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att överlämna skrivelserna till trafikkontoret 

för beredning. 

 

 

Fråga om hur man kan minska störningar från lövblåsare 

Mats Lindqvist (MP) ställer fråga om hur man kan minska störningar från lövblåsare 

som används för att blåsa ihop löv för insamling och bortforsling. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden uppdrar åt trafikkontoret att besvara frågan vid ett 

kommande sammanträde. 
 

 

Fråga om reklamskyltar för Skärholmen Centrum 

Mats Lindqvist (MP) ställer fråga angående reklamskyltar för Skärholmen Centrum 

som är uppsatta på många olika ställen. Finns tillstånd för dessa skyltar? 

Förvalningschefen Magdalena Bosson svarar att det inte finns något tillstånd för 

skyltarna och att trafikkontoret tar kontakt med berörda i ärendet. 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 



  

 

Rätt utdraget intygar: 
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